

2018 年度小一入學統一派位選校名單
Choice of Schools List for Central Allocation (Primary One Admission 2018)

選校編號 Choice Code	學校名稱 Name of School	授課時間 Session	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	**暫定統一派位學額 Provisional Number of Places for Central Allocation	學校地址 (電話號碼) School Address (Telephone Number)
8401	大埔舊墟公立學校 (寶湖道) (P) Tai Po Old Market Public School (Plover Cove)	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		55	新界大埔寶湖道7號 (2665 2333) 7 Plover Cove Road, Tai Po, NT
8402	香港道教聯合會雲泉吳禮和紀念學校 (S) (P) HK Taoist Assn Wun Tsuen Ng Lai Wo Memorial School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	道教 Taoism	74	新界大埔大元邨 (2667 2111) Tai Yuen Estate, Tai Po, NT
8403	新界婦孺福利會有限公司梁省德學校 (S) NTWJWA Leung Sing Tak Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		59	新界大埔大元邨 (2664 1223) Tai Yuen Estate, Tai Po, NT
8404	三水同鄉會潤景榮學校 (S) (P) Sam Shui Natives Assn Huen King Wing School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		106	新界大埔富善邨 (2661 9383) Fu Shin Estate, Tai Po, NT
8405	大埔浸信會公立學校 (S) (P) Tai Po Baptist Public School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	96	新界大埔廣福邨 (2656 3933) Kwong Fuk Estate, Tai Po, NT
8406	大埔崇德黃建常紀念學校 (S) Sung Tak Wong Kin Sheung Memorial School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		42	新界大埔東昌街 (2653 5565) Tung Cheong Street, Tai Po, NT
8407	大埔舊墟公立學校 Tai Po Old Market Public School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		34	新界大埔安祥路10號 (2665 4610) 10 On Cheung Road, Tai Po, NT
8408	保良局田家炳小學 (S) (P) PLK Tin Ka Ping Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		42	新界大埔第六區蓮頭塘邨 (2652 1222) Area 6, Wan Tau Tong Estate, Tai Po, NT
8409	聖公會阮鄭夢芹小學 (S) (P) SKH Yuen Chen Maun Chen Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	56	新界大埔廣福邨 (2658 9183) Kwong Fuk Estate, Tai Po, NT
8410	港九街坊婦女會孫方中小學 (S) (P) (U11) HK & KLN KFWA Sun Fong Chung Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		31	新界大埔富善邨 (2661 8896) Fu Shin Estate, Tai Po, NT
8411	林村公立黃福鑾紀念學校 (S) (P) Lam Tsuen Public Wong Fook Luen Memorial School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		77	新界大埔太和邨 (2650 3355) Tai Wo Estate, Tai Po, NT
8412	大埔循道衛理小學 (S) (P) Tai Po Methodist School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	57	新界大埔棟樑路10號 (2662 2011) 10 Tung Leung Road, Tai Po, NT
8413	保良局田家炳千禧小學 (S) (P) PLK Tin Ka Ping Millennium Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		66	新界大埔大埔公路大埔滘段4641號 (近鹿茵山莊) * (2650 5551) 4641 Tai Po Road, Tai Po Kau, Tai Po, NT (Near Deer Hill Bay)
8414	仁濟醫院蔡衍濤小學 (S) (P) Yan Chai Hospital Choi Hin To Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		65	新界大埔第六區蓮頭塘邨 (2656 6116) Area 6, Wan Tau Tong Estate, Tai Po, NT
8415	大埔官立小學 (S) (P) Tai Po Government Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	官立 govt		72	新界大埔大埔太和路8號 (2656 2382) 8 Tai Po Tai Wo Road, Tai Po, NT
8416	香港教育大學賽馬會小學 (S) (P) (H1) The EdUHK Jockey Club Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		21	新界大埔露屏路10號 * (2948 1122) 10 Lo Ping Road, Tai Po, NT
8417	天主教聖母聖心小學 (S) (P) Sacred Heart of Mary Catholic Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	57	新界大埔富亨邨第一期 (2660 6161) Fu Heng Estate Phase I, Tai Po, NT
8418	聖公會阮鄭夢芹銀禧小學 (S) (P) SKH Yuen Chen Maun Chen Jubilee Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	59	新界大埔富亨邨第四期 (2666 0606) Phase IV, Fu Heng Estate, Tai Po, NT
8419	新界婦孺福利會基督教銘恩小學 (暫定校名) (N2) NTWJWA Christian Remembrance of Grace Primary School (Proposed school name)	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	112	新界大埔大元邨 * (2664 1223) Tai Yuen Estate, Tai Po, NT

家長在填寫「選擇學校表格」時，可於甲部填寫香港任何官立或資助小學；而在乙部則必須填寫住址所屬學校網的「統一派位選校名單」內的學校。
When filling in Part A of the "Choice of Schools Form", parents may select any government or aided primary schools in Hong Kong. Parents should make their choices strictly from the "Choice of Schools List" of their home net when filling in Part B.

備註 Remarks

此欄顯示按各學校的暫定開辦小一班級數目，計算自行分配學位階段後的剩餘學額；該數目屬暫定性質，會因應統一派位階段的實際需求而調整。另一方面，學校最終開辦小一班級的數目亦須根據既定準則視乎實際需要而定。此外，按現有資料推算，預計為應付本年度統一派位的學位需求，位於84校網實施小班教學的學校的暫定派位人數須暫時增加至每班30人（簡稱加派幅度）。有關學校上述的「暫定統一派位學額」已包括按上述劃一加派幅度計算的學額。上述的「暫定統一派位學額」（包括最終加派幅度）會按最終的實際需求而調整（包括減少）。暫時加派的學校會按現行機制提供額外資源，確保學生學習效能。

This column shows the remaining P1 places of each school after the Discretionary Places Admission stage, which is basically calculated according to the provisional number of P1 classes of the school. The figure is provisional in nature and is subject to adjustment based on the actual demand at the Central Allocation stage. Besides, the actual number of P1 classes approved for a school is determined according to the established criteria taking into account the actual demand. In addition, based on the information available, to meet the demand for school places in Central Allocation of POA 2018, the provisional number of students allocated to each class of the schools practising small class teaching in School Net 84 will temporarily increase to 30 (i.e. the magnitude of allocating more students per P1 class). The above "Provisional Number of Places for Central Allocation" of the schools concerned has taken into account the afore-mentioned magnitude of allocating more students per P1 class. The above "Provisional Number of Places for Central Allocation" listed (including the magnitude of allocating more students per P1 class) would be adjusted (including downward adjustment) subject to the actual demand for Primary 1 places. The schools adopting temporary allocation of more students per P1 class will be provided with additional resources according to existing arrangements to ensure the learning effectiveness of students.

S 學校實施小班教學，基本每班派位名額為25人。若在統一派位階段有實際的需要，學校每班或需加派學生。小班教學著眼教學策略，涉及教學帶動的分組法，學校實施小班教學會按學習目標和學生需要訂定教學組的大小和數目；每班派位人數不應也不須和教學組的大小劃上等號。

The school practises small class teaching with the number of school places for allocation being basically 25 students per class. Subject to the actual need at the Central Allocation stage, the school may be allocated more students per P1 class. Small class teaching is more concerned with the teaching and learning strategy and involves teaching setting or grouping driven by teaching considerations. Schools implementing small class teaching may have different sizes of grouping and different numbers of groups subject to the learning objectives and students' needs. The number of students allocated per class should not and need not be taken as equivalent to the grouping.

P 該校具備有部分可供肢體傷殘學生使用的設施，有關詳情請直接向學校查詢。

The school is equipped with some facilities for the children with physical disability. For details, please contact the school direct.

U11 該校與港九街坊婦女會孫方中書院採用「一條龍」辦學模式。
The school and HK & Kowloon Kaifong Women's Association Sun Fong Chung College adopt the 'through-train' mode.

H1 該校的前稱為香港教育學院賽馬會小學。
The former name of the school was The HKIED Jockey Club Primary School.

N2 學校會由2018/19至2026/27學年作有時限營運；獲派學生可完成六年小學課程。詳情請直接向學校查詢。

The school operates on a time-limited basis from the 2018/19 school year to the 2026/27 school year during which students allocated may complete the 6-year primary education. For details, please contact the school direct.

* 該校在有需要時可整合課室提供額外統一派位學額。

Additional P1 places for Central Allocation are available through optimizing the use of classroom if necessary.

印刷版及網上版如有分別，以網上版為準。

If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of the List, the Online version shall prevail.